
  
 
Protokoll styrelsemöte 2023-01-16   kl 18.30, Studiefrämjandet 
Närvarande:Björn Abelsson, ordförande Frånvar: Johanna Öhman 
 Ingrid Wallin    Peter Sjölund 
  Birger Hjörleifsson   Ylva Eriksson 
  Lars Fersters                                        Lena Strand  
                   Jan Bengtsson, valberedningen    
                   Anneli Åslund, via länk  
                   Jan-Olof Tedebrand, valberedningen via länk  
   
1. Mötets öppnande  
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 
 
3. Protokoll från föregående möte (2023 12 07)  
Föregående protokoll godkändes och lades därefter till handlingarna  

 
4. Samtal med valberedningen 
Årsmöte på Kyrkans hus, sal Matteus, 29 febr kl 18.30 (lokalen bokad fr kl 18.00) Vi 
beställer fika på plats. 
I fjol valdes alla utom Ingrid och Björn på två år. Lars väljer att avstå styrelsearbete ett 
tag pga volontärarbete i Ukraina. Björn har avböjt omval på ordförandeposten, men står 
gärna kvar i styrelsen. Vi har inget förslag på ny ordförande. Styrelsen kom tillsammans 
med valberedningen fram till att en tydlig strukturering av styrelsearbetet med fördelning 
av arbetsuppgifter, skulle kunna bana väg för ett delat ledarskap. Ingrid erbjuder sig att 
vara vice ordförande.  
Styrelsen beslutade om ett extra styrelsemöte om två veckor, den 30 januari kl 19.00. 
Fram till dess kommer valberedningen att gå igenom matrikeln för kretsen och ev där 
hitta ytterligare någon/några som är intresserad av styrelsearbete.  
 
5. Rapporter 

Julfest – inställd 
6. Planering av kommande aktiviteter  

• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors i Stöde, förslagsvis i mars 
• Plantbytardag – i Kvissleby fram på vårkanten ev tillsammans med 

”Omställning Njurunda” 
• Stöde marknad, första helgen i augusti. Anneli kollar om det finns möjlighet för 

kretsen att deltaga med information om vår verksamhet och ev även erbjuda 
någon typ av aktivitet. 

• Vandring i naturreservatet i Högänge vid Vigge i Stöde – en välbevarad äng - 
Anneli undersöker vidare om lämplig tidpunkt mm 

• Exkursion till Tväråberget – Anneli har tillsammans med Jan-Olof Tedebrant 
planerat en exkursion någon gång under juli månad till Tväråberget i Vigge. 
Exkursionen sker gemensamt med Botaniska föreningen. Länsstyrelsen 
kommer att vara representerad.  

• Vindkraftverk i verkligheten – Lena hör sig för om vi skulle kunna göra ett 
studiebesök på vindkraftsparken i Stöde 



 
 

• Samråd vindkraftparker norr om Stöde Samråd inför ansökan om tillstånd 
för två vindkraftparker norr om Stöde kommer ske under hösten. Handlingar 
kommer att publiceras senare under hösten  
https://www.sca.com/sv/fornybar-energi/vindkraft/Vindomraden/ 

• Sundsvalls kommuns vinterfest vid Sidsjön lördag 16 mars 2024, där 
föreningar och företag inom natur- och friluftsområdet får chansen att visa upp 
sig och sin verksamhet. Tanken är att locka fler till rörelse och naturvistelse, 
genom att få chansen att testa på olika aktiviteter, klämma och känna på 
friluftsartiklar, och hitta andra utövare att göra det med. Vill vi vara med och 
vad kan vi erbjuda – tex trädpromenad för att lära sig skilja på olika träd även 
när de inte har löv och naturfalken. 
Björn och Ingrid deltar  

• Naturdag Galtström i början av juni 
• Filmvisning Sjumilaskogen Tor Tuorda. Årsmötet/SUS. Ingrid bokar filmen 
• Fågelplattform Stöde – Dispens från strandskyddet måste sökas. Markägare 

vill ev bygga en motorbana i detta område, vilket skulle göra det svårt att få till 
ett fågeltorn där. Anneli försöker forska vidare i frågan. 

 
7. Kamerala frågor 
För närvarande går vi lite minus. Ev måste vi betala lite mer för bokföringsprogrammet 
som nu används, ”BL info” 149 kr/mån. 

 
8. Remisser 

• Ånge,Tjärdalsberget/Högsvedjan 19 januari SCA har sökt samråd för 
vindkraftverk. Björn har skrivit ett svar till yttrande, där det bl a föreslås att detta 
ska tas inom kommunens översiktsplan och att hänsyn ska tas till naturvärden. 
Styrelsen antog Björns svar. 

• Sundsvall Översiktsplan 20 nov presenteras 16 jan i Stöde och 17 jan i 
Sundsvall Björn och Birger deltar för att speciellt bevaka vindkraftsfrågorna. 

• Extra riksstämma för att välja nomineringskommitté? Glömdes bort under 
riksstämman i fjol. Riksstyrelsens förslag är nu att förra årets 
nomineringskommitté ska ta fram kandidater till 2025 års riksstämma. Den 
nomineringskommitté som fanns förra stämman har accepterat att fungera som 
nomineringskommitté även för nästa stämma. Björn meddelar att kretsen inte 
har några invändningar mot riksstyrelsens förslag om att använda sig av förra 
årets nomineringskommitté. 

 
9. Övriga frågor  

• It-säkerhet –Birger  

• Kretsen har fått en förfrågan från OX2 om vi vill vara med i en samtalsgrupp 
ang om hur vindkraftverk kan bli nettopositiva när det gäller biologisk mångfald. 
Inget beslut togs i frågan. Björn tar kontakt med företaget OX2 för att få lite mer 
information om upplägg, innehåll mm. 

10. Skogsgruppen Västernorrland, där Anneli är medlem, och föreningen ”Skydda 
skogen” ska ha en demonstration utanför SCA torsdag 18 jan kl 16.00 för att 
protestera mot att SCA högg ner skyddsvärd skog. Björn lägger upp info om detta på 
FB.  
 



 
 

 
11. Kommande möten 

Extra styrelsemöte tisd 30 januari  
Årsmöte torsdag 29 feb 2024 
Konstituerande möte 29.2  

 
12. Mötets avslutande 
Björn avslutade styrelsemötet med att tacka alla deltagande för aktivt engagemang.  
 
 
Sundsvall dag som ovan  

 
 
 

Ingrid Wallin, sekreterare Justeras Björn Abelsson, ordförande 
 
 

 


